
SPRAWOZDANIE  Z PRAC   KOMISJI BUDŻETU i ROZWOJU za STYCZEŃ 2022r. 

Komisja miała jedno  posiedzenie w dniu 25.012022r.  

1. Informacja  Burmistrza o skutkach finansowych podwyżek za  gaz, prąd – wszystkie jednostki 

organizacyjne.                                                                                                                                                         

Informację  przedstawili Burmistrz i Skarbnik Gminy. Skutki finansowe związane z podwyżką cen gazu 

i prądu dotyczyły urzędu i wszystkich jednostek organizacyjnych. Z uwagi na  brak pełnych danych z 

poszczególnych jednostek, komisja w miesiącu lutym powróci do sprawy.                                                                                                                    

2. Informacja Burmistrza o zaawansowaniu prac  nad „Strategią rozwoju  gminy”.                                                     

Informację przedstawiła Kierownik Wydziału Organizacyjnego. Rada Miejska w  listopadzie 2021r. 

podjęła uchwałę  w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii rozwoju MiG do roku 2030”.  

Wyłoniono  wykonawcę, z którym zostanie podpisana umowa  na  opracowanie strategii. 

Zaproponowano Burmistrzowi robocze spotkanie komisji i radnych z wykonawcą w zakresie ogólnych 

założeń i  współpracy przy opracowywaniu tego dokumentu 

3.Podsumowanie  pracy komisji za 2021r.                                                                                                

Przewodniczący komisji przedstawił podsumowanie działalności komisji za 2021r. Odbyło się 27 

posiedzeń, podjęto 32   wnioski.  W bieżącym monitorowaniu pozostaje  wniosek dot. uszczelniania  

systemu gospodarki odpadami komunalnymi. Do końca lutego br. ma  zostać wdrożony ostatecznie 

program informatyczny pozwalający na wykorzystanie baz danych z ZGK Sp. z o.o., GOPS-u, ZOJO.  Na 

bieżąco prowadzone są działania przez pracowników Wydziału Podatkowego – upomnienia, 

egzekucja, telefony. Na najbliższym posiedzeniu połączonych komisji przedstawiona zostanie  nowa 

metoda zeroemisyjnej utylizacji odpadów -jest to wniosek Radnego Grzegorza Pacyny. Kierownik 

ZGM-u otrzymał dostęp do  systemu wraz z  bazą danych z firmy ALBA pozwalającym na kontrolę 

wagi odpadu w pojemnikach i sprawdzeniu czy pojemnik został opróżniony.  

W sprawie realizacji wniosku  w sprawie podatku od hal namiotowych, komisja przyjęła propozycję 

Przewodniczącego  Komisji o przygotowaniu stanowiska w tej sprawie do właściwych organów 

administracji rządowej i skierowania do rozpatrzenia   przez Radę Miejską. 

4. Przyjęcie projektu planu pracy komisji na 2022r.                                                                                                 

Przewodniczący komisji przedstawił projekt planu pracy na 2022r. Radni po dyskusji i  dokonaniu 

korekty w projekcie  przyjęli jednogłośnie plan pracy. Plan pracy komisji będzie do wglądu na stronie 

BIP-u urzędu. 

5. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach:                                                                                                                    

1)- zmianie w budżecie gminy na 2022r. – opinia jednogłośnie pozytywna,  

2) - zmiany uchwały w sprawie przyjęcia  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2035 – 

opinia jednogłośnie pozytywna 

3) – ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników, będących członkami 

OSP działających na terenie Gminy Kąty Wrocławskie, uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji  

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez Gminę, PSP lub inny uprawniony podmiot 

– opinia jednogłośnie pozytywna, 

4) – uchwały zmieniającą uchwałę RM w Kątach Wrocławskich z 28.12.2017r. nr XXXVII/478/17 w 

sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla sołtysów i przewodniczących rad osiedlowych –   wniosek 

radnego Wojciecha Wójcika o zwiększeniu kwoty bazowej o 150zł. większością głosów został przyjęty                                             

 



6. Sprawy różne, wnioski. 

- poruszono temat spotkania informacyjnego w sprawie wariantów przebiegu A-4 i drogi S-5 w dniu 

24.01.2022r. organizowanego przez GDDKiA Oddział we Wrocławiu  oraz spotkania radnych, sołtysów 

z Burmistrzem w dniu 28.01.2022r. w tej sprawie. 

 

Podjęte wnioski do Burmistrza 

1.Przeprowadzenie ekspertyzy stanu technicznego dachu hali sportowo-widowiskowej GOKiS-u w 

Kątach Wrocławskich ul. Brzozowa i podjęcia działań wynikających z zaleceń – wnioskodawca radny 

Jarosław Wojciechowski. 

2.Przedstawienie informacji o możliwości wdrożenia nowego systemu utylizacji odpadów 

komunalnych – ZEWE-zeroemisyjna utylizacja odpadów /Brzeg k.Opola/ -  wnioskodawca radny 

Grzegorz Pacyna. 

3. Rozważenie możliwości/ opinia prawna/ publikowania nagrań z komisji RM na BIP urzędu – 

wnioskodawca radny Grzegorz Pacyna. 

 

        Przewodniczący Komisji BiR 

        Jarosław Wojciechowski 

 

 


